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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 27. června 2018 v ČRo od 10.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Petr Arenberger, Tomáš Kňourek, Vítězslav Jandák, členové 

Rady ČRo, F. Hejl, předseda DK 

Omluveni: Ivan Vodochodský, Zdeněk Mahdal, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo   

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

  Josef Hanibal, vedoucí oddělení veřejných zakázek ČRo 

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 13. 6. 2018 

 

3. Informace z DK – F. Hejl 

 

4. Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, 10. minitendr - námitky 

 

5. Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Optimalizace pracovních míst v ČRo 

- Příprava veřejné schůze 

- Různé 

 

 

6. Kritéria odměny GŘ na 2. pololetí 2018 

 

7. Vyhláška o ochraně osobních údajů (GDPR) 

 

8. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

9. Příprava veřejné schůze 

 

10. Různé 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, omluvila z jednání Z. Mahdala a I. Vodochodského, 

program byl schválen. Na návrh předsedkyně Rady a po souhlasu ostatních přítomných bylo zrušeno 

nahrávání z jednání předsednictva Rady, radní se jednomyslně dohodli vrátit se k původnímu modelu – 

z jednání předsednictev bude pořízen stručný zápis, který bude následně schválen na veřejné schůzi a 

přiložen k zápisu. Předsedkyně Rady ještě připomněla, že do programu na dnešní veřejnou schůzi byl 

přidán bod jednání - optimalizace pracovních míst v ČRo. 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 13. 6. 2018 – k návrhu zápisu nebyly žádné připomínky.  
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3) Informace z DK – F. Hejl informoval o jednání DK, které se konalo 20. 6. 2018. DK se zabývala 

nájemní smlouvou na gastroprovoz v budově rozhlasu, tato smlouva vzejde z výběrového řízení, které 

hodlá rozhlas vyhlásit, tomuto výběrovému řízení se věnovali hlavně právníci z DK, závěrem je doporučení 

pro Radu – buď vezme toto výběrové řízení usnesením na vědomí, nebo schválí podmínky pro smlouvu. 

Upozornil, že dle zákona rozhlas bez vědomí Rady nesmí zcizit majetek rozhlasu, nebo jeho část. Rozhlas 

hodlá pronajmout prostory jídelny a bufetu formou výběrového řízení, stanovil podmínky, minimální 

částku nájmu, cenu určí až výběrové řízení. Z tohoto hlediska je postup rozhlasu správný a DK  k němu 

nemá výhrady. Proběhla debata přítomných radních a předsedy DK na jejímž závěru se radní shodli  - 

schválit usnesením postup a podmínky veřejné soutěže, ještě budou věc konzultovat s GŘ na dnešním 

jednání předsednictva, zřejmě bude přítomen i zástupce oddělení veřejných zakázek.  

H. Dohnálková informovala radní o informativní schůzce s vedoucím právního oddělení ČRo ohledně 

nařízení o ochraně soukromých dat (GDPR), po této schůzce rozhlas připravil Radě materiál a formulář 

ohledně stížností, který by mohl být umístěn na webu Rady, tyto materiály konzultovala předsedkyně 

s právníky z DK na jejím jednání, kteří k tomuto postupu nemají výhrady. K dispozici bude pro posluchače 

formulář, který vyplní a zatrhne políčko se souhlasem se zpracováním osobních dat. Pokud tak neučiní, 

bude jeho stížnost zveřejněna beze jména, jen pod číslem jednacím.  

Dále F. Hejl informoval o těchto bodech jednání DK - investice a rekonstrukce rozhlasu, účetní metodika 

tvorby a rozpouštění fondů, Radioprojekt a významné marketingové akce a nájemní smlouva pro umístění 

BTS (ČRo Brno) – u této smlouvy slíbilo vedení rozhlasu ještě dodat rozbor ceny nájmu, proto ji DK 

nenavrhla ke schválení na dnešní veřejné schůzi.  

 

4) Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, námitky 10. minitendru - H. Dohnálková informovala o 

situaci ohledně 10. minitendru na analýzy pro Radu ČRo, dva účastníci tohoto minitendru se odvolali, 

jednomu GŘ vyhověl, hodnotící komisi, ve které byl radní P. Šafařík, kterému již mandát v Radě ČRo 

skončil, generální ředitel odvolal. Radní debatovali ohledně situace tohoto minitendru a zvažovali jeho 

zrušení, V. Jandák navrhl změnit styl a začít jinak, nevázat činnost Rady tolik na zadávání analýz. H. 

Dohnálková upozornila, že radní se již shodli na vypsání nového tendru na analýzy na dva roky, závěrem 

se radní shodli nový tendr vypsat, ale zadávat vždy jednou ročně analýzu k jednomu velkému tématu 

(většinou volby) a jednu k menšímu tématu, důležitější pro činnost Rady budou cesty do krajských studií a 

debaty s jejich zaměstnanci.  

 

5) Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů, Josef Havel, ředitel 

kanceláře GŘ, Josef Hanibal, vedoucí oddělení veřejných zakázek ČRo 

Úvodem předsedkyně Rady informovala vedení rozhlasu o doporučení DK k předloženým nájemním 

smlouvám na dnešní veřejnou schůzi – smlouva ohledně BTS Brno (s Českou telekomunikační 

infrastrukturou a.s.) se již podruhé odkládá, F. Hejl upřesnil u této smlouvy důvody nedoporučení, vedení 

rozhlasu dodá na příští jednání DK porovnání cen, na kterém pracuje K. Zýka. U další smlouvy 

(gastroprovoz) jsou dvě varianty řešení – buď Rada vezme tuto smlouvu na vědomí, nebo schválí postup 

rozhlasu v této věci vedoucí k veřejné zakázce. R. Zavoral upřesnil, že ke smlouvě na gastroprovoz 

v budově rozhlasu je navázána veřejná zakázka, kterou je nutné vyhlásit co nejdříve, jelikož stávajícímu 

nájemci končí v polovině října tohoto roku smlouva. Spolu s J. Hanibalem vysvětlili postup zadávání 

veřejné zakázky, bylo dohodnuto, že Rada na dnešní veřejné schůzi vezme na vědomí návrh smlouvy, J. 

Havel zašle tajemnici návrh formulace usnesení.   

R. Zavoral spolu s J. Hanibalem vysvětlili radním situaci ohledně 10.minitendru na analýzy pro Radu a 

možné právní kroky, kompetence a možnosti ohledně hodnotící komise. Upozornil na situaci, že termín 

zakázky byl zcela nestandardně stanoven na pevné datum a je ohrožen termín realizace zakázky. V. Jandák 

uvedl, že dle jeho názoru by se Rada již neměla tolik opírat o analýzy a více svou činnost zaměřit na vlastní 

hodnocení rozhlasu. R. Zavoral upozornil, že do 13. července, kdy končí lhůty pro podání námitek, by se 

radní měli rozhodnout, zda budou v 10. minitendru pokračovat, či zda jej budou chtít zrušit. Radní se 

shodli, že k 13. 7. 2018 – 10. minitendr zruší.  

H. Dohnálková požádala vedení rozhlasu o schůzku se zástupci oddělení veřejných zakázek k zadávací 

dokumentaci k novému tendru na analýzy, s navrženým termínem 3. 7. 2018 v 10.00 hod, vedení rozhlasu 
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souhlasilo. J. Hanibal uvedl, že celková doba realizace nového tendru je 2-3 měsíce, pokud se vyhlásí 

v červenci tohoto roku, v říjnu by mohl být realizován podpis smlouvy.   

- Optimalizace pracovních míst v ČRo – R. Zavoral informoval – 5. 6. 2018 proběhla k optimalizaci 

schůzka se zaměstnanci, videopřenos ze setkání byl přenášen i do krajských studií, M. Vojslavský zde 

prezentoval, stejně jako radním, ekonomický vývoj rozhlasu, poté vedoucí personálního oddělení 

informovala o plánovaných personálních krocích. Odborová organizace reagovala na tuto situaci již dvěma 

dopisy, kde vyčítá generálnímu řediteli, že rozhlas nemá koncepci a nečiní kroky v navýšení rozhlasového 

poplatku. Vysvětloval předsedovi odborové organizace, že každý rok vedení rozhlasu vypracovává plán 

činnosti, zítra budou šéfové programu prezentovat zaměstnancům rozhlasu Program a vysílání Českého 

rozhlasu v letech 2018 – 2022, a dnes odpověděl na jejich výzvu k zastavení procesu, což nelze, jelikož se 

musí chovat jako řádný hospodář, novela o DPH bude nejspíš schválena a rozhlas musí být na tuto situaci 

připraven. R. Zavoral zvolil užší taktiku v komunikaci se zaměstnanci – celkem ve třech termínech 

v nejbližší době proběhne akce „Káva s generálním ředitelem“, kde zodpoví otázky a doporučí postup při 

odchodu z rozhlasu. Do poloviny července budou kompletovány návrhy na zrušení pracovních míst, od 

čehož se bude odvíjet valorizace mezd v rozhlase, která by měla být k 1. 1. 2019. Proběhlo i setkání 

s odbory, které vyhrožují stávkovou pohotovostí, nebo výstražnou stávkou, zatím se tak neděje, ale v tomto 

procesu nelze ustupovat, odmítá také tvrzení, že by mělo dojít ke snížené kvalitě vysílání. 

V této souvislosti navrhl GŘ možnost zřízení rozhlasových emailů členům Rady, aby měli i oni 

komplexnější vhled do dění v rozhlase.  

Závěrem se R. Zavoral omluvil z červencové veřejné schůze Rady ČRo, kdy čerpá dovolenou, na srpnové 

veřejné schůzi by rád představil Finanční a strategický plán 2018 – 2022, informace o výsledku 

optimalizace pracovních míst, výši úspory a valorizaci mezd a rád by zařadil bod - jmenování ředitelů 

regionálních stanic ČRo.   

- Příprava veřejné schůze – H. Dohnálková upřesnila vedení rozhlasu program dnešní veřejné schůze. 

- Různé – H. Dohnálková poděkovala generálnímu řediteli za spolupráci s P. Šmelhausem při přípravě 

materiálů v souvislosti s GDPR a dotázala se GŘ na korespondenci s předsedou SPD T. Okamurou ohledně 

jeho stížnosti na účast členů SPD ve vysílání, R. Zavoral situaci vysvětlil.  

 

Z jednání odešel F. Hejl a zástupci vedení ČRo.  

 

 

6) Kritéria odměny GŘ na 2. pololetí 2018 – H. Dohnálková připomněla kritéria odměny na 1. pololetí 

2018: 

 1) Dodržování Kodexu, Statutu ČRo a Zákona o ČRo                                       45 %              

 2) Dodržování usnesení Rady ČRo               20 % 

 3) Kvalita předkládaných materiálů a dodržování dohodnutých termínů            10 % 

 4) Podíl ČRo na trhu (share) 22,2%            10 % 

 5) Plnění Rámcového plánu činnosti ČRo na rok 2018 v 1. pololetí 2018             15 % 

 

Návrh hodnotících kritérií GŘ na 2. pol. 2018 předsedkyní Rady: 

1) Dodržování Zákona o ČRo, Kodexu a Statutu ČRo    40% 

2) Plnění usnesení Rady ČRo a dodržování dohodnutých termínů Rady ČRo 15% 

3) Podíl ČRo na trhu (share) 22,2%       10% 

4) Plnění rámcového plánu činnosti ČRo na rok 2018    15% 

5) Vyrovnané hospodaření, dodržování plánovaného rozpočtu   20% 

 

Proběhla debata ke kritériím, která navrhla předsedkyně Rady, radní se shodli přesunout hlasování o 

kritériích odměny generálního ředitele na 2. pololetí 2018 na červencovou veřejnou schůzi Rady.  

 
 

7)Vyhláška o ochraně osobních údajů (GDPR) -– H. Dohnálková informovala radní o schůzce 

s vedoucím právního oddělení P. Šmelhausem k této problematice a vyžádala si materiály, radní mají 
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k dispozici návrh textu a formuláře na stížnosti vyhovující GDPR, který bude umístěn na webových 

stránkách Rady, ještě požádají P. Šmelhause o návrh formuláře, kteří by si posluchači mohli z webových 

stránek stáhnout a zaslat jako emailovou přílohu, nebo dopisem, jak doporučil předseda DK F. Hejl.  

 

 

8) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda na dnešní veřejné schůzi okomentuje stížnosti, které jsou 

připraveny k projednávání bez jmen posluchačů, pouze s tématy stížností, přítomní radní se shodli, že 

na dnešním jednání nebudou schvalovat stížnost T. Okamury z SPD.  

 

9) Různé – H. Dohnálková požádala J. Vejvodu o rozbor plánu činnosti GŘ, aby mohl o závěrech 

informovat na příštím jednání ostatní radní v souvislosti s hodnocením činnosti GŘ za první pololetí tohoto 

roku, které je plánováno na srpnové veřejné schůzi.  

Tajemnice Rady informovala, že analýza společnosti Focus k prezidentským volbám 2018 se opozdí, radní 

se shodli, že pokud bude dodána do 10. 7. 2018, mohla by proběhnout veřejná prezentace této analýzy 11. 

7. 2018 od 15.00 po jednání předsednictva Rady. 

H. Dohnálková upozornila na rešerše od vedení ČRo k politicko – ekonomickým tématům a výročí 15. 

března 1939, radní si je prostudují a zváží případné zveřejnění na svých webových stránkách.  

Závěrem předsedkyně připomněla schůzku s vedením rozhlasu a oddělením veřejných zakázek k zadávací 

dokumentaci nového tendru na analýzy pro Radu ČRo dne 3. 7. 2018 od 10.00 hod, které se z Rady 

zúčastní H. Dohnálková, M. Dittrich a T. Kňourek. 

 

Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2018: 

 

 

Červenec  st 11.7 13.00 jednání předsednictva 

 25 7.    10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Srpen   st 15. 8.  13.00 jednání předsednictva 

 29. 8.     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

      

 

Září   st 12. 9.  13.00 jednání předsednictva 

 26. 9     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Říjen   st 17. 10.  13.00 jednání předsednictva 

 31. 10.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze RS Plzeň 

                

 

Listopad  st 14. 11.  13.00 jednání předsednictva 

 28. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Prosinec  st   5. 12.  13.00 jednání předsednictva 

 19. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


